

Page / الصفحة	الموضوع / Subject
1-2	قائمة بالاتفاقيات الخاصة بكلية الصيدلة
3-5	List of Agreements for the Faculty of Pharmacy

قائمة بالاتفاقيات الخاصة بكلية الصيدلة

موضوع الاتفاقية	تاريخ الاتفاقية	#
مذكرة تفاهم للتعاون المشترك بين مستشفى عبد الهادي وجامعة الزيتونة الأردنية	08/01/2025	1
مذكرة تفاهم للتعاون المشترك بين مستشفى الحياة وجامعة الزيتونة الأردنية	09/12/2024	2
مذكرة تفاهم للتعاون المشترك بين مستشفى الكندي وجامعة الزيتونة الأردنية	12/11/2024	3
مذكرة تفاهم للتعاون المشترك بين مركز أكديما للتكافؤ الحيوي والدراسات الصيدلانية وجامعة الزيتونة الأردنية	08/03/2022	4
تدريب ميداني لطلبة كلية الصيدلة لدى مستشفى عمان وفق الشروط 50 دينار عن كل طالب بكالوريوس في كل فصل شاملاً ذلك فحوصات ما قبل التدريب	25/03/2022	5
الموافقة على تدريب طلبة كلية الصيدلة/ مساق مختبر الصيدلة السريرية 2 لدى المستشفى التخصصي بواقع ساعتين يوم الخميس فقط من كل اسبوع وعدد الطلاب في كل شعبة 22 طالب خلال الفترة من 2021/03/24 الى الفترة 2022/06/16 ورسوم التدريب 50 دينار لكل طالب	13/03/2022	6
توقيع اتفاقية بين مختبرات سمارت لاب – شركة الجيل الرابع للمختبرات الطبية وجامعة الزيتونة الأردنية	14/12/2021	7
توقيع اتفاقية مقدم من د. لمى حمادنه مع صندوق الملك عبدالله الثاني للتنمية ضمن مشروع دعم البحث والابداع لطلبة الجامعات وبالتعاون مع المركز الردني للتصميم والتطوير لدعم مشروع بحث تخرج بعنوان) التغييرات الجزئية والجينية في خلايا سرطان الثدي الثلاثية السلبية المقاومة ل- Paclitaxel (Doxorubicin)	13/12/2021	8
قرار مجلس العمداء رقم 2020/02/22-2021 الموافقة على توقيع اتفاقية مع المركز الدولي للبحوث والدراسات العلمية International Journal of Advances in Soft Computing and its Applications	07/10/2020	9
تجديد الاتفاقية للعام 2021/202 مع جامعة الشرق الأوسط التقنية/تركيا تغطي تبادل الطلبة من خلال مشروع Erasmus	21/11/2019	10
قرار مجلس العمداء رقم 2020-2019/08/17 الموافقة على عقد اتفاقية تعاون للتبادل الأكاديمي والطلابي مع جامعة كوفنتري وذلك حسب مسودة الاتفاقية المرفقة	12/11/2019	11
مذكرة تفاهم بين جامعة هدرسفيلد البريطانية شمال إنجلترا University of Huddersfield Northern England وجامعة الزيتونة الأردنية / كلية الصيدلة	19/09/2019	12

13	09/2019	اتفاقية تعاون بين جامعة كوينز البريطانية Queen's University Belfast وجامعة الزيتونة الأردنية / كلية الصيدلة
14	20/03/2019	اتفاقية تعاون بين الجامعة الأردنية / مركز حمدي منكو وجامعة الزيتونة الأردنية / كلية الصيدلة
15	02/06/2018	مذكرة تفاهم لتدريب الطلاب بالتدريب الميداني في شركة الصيدلية الأولى ذ.م.م (فارمسي ون) لطلبة كلية الصيدلة المسجلين في مادة الصيدلة السريرية العملي
16	02/06/2018	مذكرة تفاهم لتدريب الطلاب بالتدريب الميداني في مستشفى الاسراء لطلبة كلية الصيدلة المسجلين في مادة الصيدلة السريرية العملي
17	30/04/2018	تجديد اتفاقية جامعة توليدو مع جامعة الزيتونة الأردني
18	25/03/2018	تفويض أ.د.صبحي الزلميط عميد البحث العلمي والدراسات العليا في جامعة الزيتونة الأردنية بالتوقيع نيابة عن رئيس الجامعة في جميع الاتفاقيات المتعلقة بمشاريع البحث العلمي والممولة من صندوق دعم البحث العلمي والتي يكون فيها الباحث الرئيس من جامعة الزيتونة الأردنية وهي: أ. اتفاقية تمويل مشروع بحث علمي مدعوم من صندوق البحث العلمي يحمل رقم MPH/1/20/2017 للباحثة الدكتورة لمى عبدالقادر محمد حمادنه ب. اتفاقية تمويل مشروع بحث علمي مدعوم من صندوق البحث العلمي يحمل رقم MPH/1/8/2017 للباحثة الدكتورة ديما عزام سعيد صباح ج. اتفاقية تمويل مشروع بحث علمي مدعوم من صندوق البحث العلمي يحمل رقم MPH/1/5/2017 للباحثة الدكتورة رانيه "أحمد عزام" موسى حامد
19	20/12/2017	توقيع اتفاقية مع الاكاديمية العالمية للعلوم ومقرها ايطاليا
20	18/09/2017	تفويض عميد كلية الصيدلة بتوقيع مذكرة تفاهم مع جامعة Ulster في المملكة المتحدة
21	25/10/2016	اتفاقية جامعة الزيتونة الأردنية مع ISAS مشروع تدريب طلبة كلية الصيدلة المتميزين في المانيا مشروع Erasmus
22	29/08/2016	اتفاقية مع جامعة الشرق الأوسط التقنية / تركيا تغطي تبادل الطلبة من خلال مشروع Erasmus+
23	07/07/2016	مذكرة تفاهم لنيل جائزة Athena Swan بين كلية الصيدلة / جامعة الزيتونة الأردنية وجامعة مانس
24	08/05/2016	مشروع ISAS تدريب طلبة كلية الصيدلة المتميزين في المانيا فترة الفصل الصيفي 2015-2016
25	23/03/2016	اتفاقية I PARK الجمعية العلمية الملكية
26	22/01/2015	اتفاقية مع جامعة / Szeged هنجاريا
27	22/01/2014	اتفاقية مع جامعة توليدو
28	14/05/2013	اتفاقية مع مركز الحسين للسرطان
29	27/06/2013	اتفاقية مع جامعة برشلونة - اسبانيا
30	14/09/2006	اتفاقية مع فارمسي ون

List of Agreements for the Faculty of Pharmacy

Subject of the agreement	Agreement date	#
Memorandum of Understanding for Joint Cooperation between Abd Al-Hadi Hospital and Al-Zaytoonah University of Jordan	08/01/2025	1
Memorandum of Understanding for Joint Cooperation between Al-Hayat Hospital and Al-Zaytoonah University of Jordan	09/12/2024	2
Memorandum of Understanding for Joint Cooperation between Al-Kindi Hospital and Al-Zaytoonah University of Jordan	12/11/2024	3
Memorandum of Understanding for Joint Cooperation between ACDIMA Center for Bioequivalence and Pharmaceutical Studies and Al-Zaytoonah University of Jordan	08/03/2022	4
Field training for students of the College of Pharmacy at Amman Hospital according to the conditions 50 dinars for each bachelor's student in each semester, including pre-training examinations	25/03/2022	5
Approval of the training of students of the Faculty of Pharmacy / Clinical Pharmacy Laboratory Course 2 at the Specialized Hospital by two hours only on Thursday of each week, and the number of students in each division is 22 students during the period from 24/03/2021 to the period 16/06/2022, and the training fees are 50 dinars for each student	13/03/2022	6
Signing an agreement between Smart Lab Laboratories – Fourth Generation Company for Medical Laboratories and Al-Zaytoonah University of Jordan	14/12/2021	7
Signing an agreement submitted by Dr. Lama Hamadneh with the King Abdullah II Fund for Development within the project to support research and creativity for university students and in cooperation with the Al-Radni Center for Design and Development to support a graduation research project entitled (Partial and genetic changes in Paclitaxel-Doxorubicin-resistant triglyce-negative breast cancer cells)	13/12/2021	8
Deans Council Resolution No. 22/02/2020–2021 Approving the signing of an agreement with the International Center for Research and Scientific Studies International Journal of Advances in Soft Computing and its Applications	07/10/2020	9
Renewal of the agreement for the year 202/2021 with the Middle East Technical University / Turkey covering the exchange of students through Erasmus Project	21/11/2019	10

Deans Council Resolution No. 17/08/2019–2020 Approving the conclusion of a cooperation agreement for academic and student exchange with Coventry University, according to the attached draft agreement	12/11/2019	11
Memorandum of Understanding between the University of Huddersfield in the Northern England and Al-Zaytoonah University of Jordan / Faculty of Pharmacy	19/09/2019	12
Cooperation Agreement between Queen's University Belfast and Al-Zaytoonah University of Jordan / Faculty of Pharmacy	09/2019	13
Cooperation Agreement between the University of Jordan / Hamdi Mango Center and Al-Zaytoonah University of Jordan / Faculty of Pharmacy	20/03/2019	14
Memorandum of Understanding to train students in field training at First Pharmacy Company W.L.L. (Pharmacy One) for students of the College of Pharmacy registered in practical clinical pharmacy	02/06/2018	15
Memorandum of Understanding to train students in field training at Al-Isra Hospital for students of the College of Pharmacy registered in practical clinical pharmacy	02/06/2018	16
Renewal of the University of Toledo Agreement with Al-Zaytoonah University of Jordan	30/04/2018	17
Authorizing Prof. Dr. Sobhi Al-Zalmit, Dean of Scientific Research and Graduate Studies at Al-Zaytoonah University of Jordan, to sign on behalf of the President of the University in all agreements related to scientific research projects funded by the Scientific Research Support Fund, in which the main researcher is from Al-Zaytoonah University of Jordan, namely: A. Agreement to finance a scientific research project supported by the Scientific Research Fund bearing No. MPH/1/20/2017 for the researcher Dr. Lama Abdel Qader Mohamed Hamadneh B. Agreement to finance a scientific research project supported by the Scientific Research Fund bearing the number MPH/1/8/2017 for the researcher Dr. Dima Azzam Saeed Sabah C. Agreement to finance a scientific research project supported by the Scientific Research Fund bearing the number MPH/1/5/2017 Researcher Dr. Rania "Ahmed Azzam" Mousa Hamed	25/03/2018	18
Signing an agreement with the International Academy of Sciences based in Italy	20/12/2017	19

Authorizing the Dean of the College of Pharmacy to sign a memorandum of understanding with Ulster University in the United Kingdom	18/09/2017	20
Al-Zaytoonah University of Jordan Agreement with ISAS Training Project for Distinguished Students of the Faculty of Pharmacy in Germany	25/10/2016	21
An agreement with the Middle East Technical University / Turkey covering the exchange of students through the Erasmus+ project	29/08/2016	22
Memorandum of Understanding for the Athena Swan Award between the Faculty of Pharmacy / Al-Zaytoonah University of Jordan and Manch University	07/07/2016	23
ISAS Training Project for Distinguished Students of the Faculty of Pharmacy in Germany Summer Semester 2015-2016	08/05/2016	24
I PARK Convention Royal Scientific Society	23/03/2016	25
Agreement with Szeged University / Hungary	22/01/2015	26
Agreement with the University of Toledo	22/01/2014	27
Agreement with King Hussein Cancer Center	14/05/2013	28
Agreement with the University of Barcelona – Spain	27/06/2013	29
Agreement with Pharmacy One	14/09/2006	30